
Oświadczenie złożone przez senatorów 

Jerzego Fedorowicza, Tomasza Grodzkiego,  

Roberta Dowhana, Barbarę Zdrojewską  

i Barbarę Borys-Damięcką 

na 51. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 grudnia 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Witolda Bańki oraz do ministra spraw wewnętrz-

nych i administracji Mariusza Błaszczaka 

Szanowni Panowie Ministrowie! 

W trakcie senackiej debaty plenarnej w dniu 12 lipca 2017 r. nad ustawą o zmianie ustawy o sporcie oraz 

ustawy o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944–1990 oraz treści 

tych dokumentów padło zapewnienie, że sportowcy, którzy należeli do klubów gwardyjskich, nie będą pod-

legali przepisom tej ustawy. 

Tymczasem otrzymaliśmy wystąpienie wybitnej reprezentantki Polski w koszykówce, pani B. W., której 

obniżono emeryturę do 854 zł ze względu na fakt, iż była zatrudniona na tzw. etacie sportowym w klubie 

gwardyjskim. Nigdy nie wykonywała pracy policyjnej, jest osobą niepełnosprawną z orzeczeniem o I grupie 

inwalidzkiej. 

Dlaczego w stosunku do pani B. W. deklaracja pana ministra Witolda Bańki (czterdzieste piąte posiedze-

nie Senatu, 12 lipca br.) nie znalazła zastosowania? 

Z wyrazami szacunku 

Jerzy Fedorowicz 

Tomasz Grodzki 

Robert Dowhan 

Barbara Zdrojewska 

Barbara Borys-Damięcka 


